
   
 

IEEE技术活动志愿者培训： 

积极主动自愿的参与 IEEE技术社区和活动 

 

地点：中国北京—2014年 7月 11日 

 

IEEE发现，很多志愿者都在寻找并了解有哪些可能的机会或者实践活动能够让他们在学会里变得

更加活跃。为了满足这一需求，IEEE将举办一个为期一天的免费研讨会，旨在培训和授权合格的

志愿者在 IEEE技术社区、成功举办 IEEE活动以及培养未来的志愿者等方面发挥更大的作用。 

该研讨会将由 IEEE志愿者中的资深会员领导，并得到 IEEE员工的支持。并将为参会者提供以下方

面 IEEE活动的信息和工具： 

 Global and Local Technical Communities (Chair, Member) 全球和本地技术社区 （主席、会员） 

 Conferences (General Chair, Program Chair, Tutorial Chair, Special Session Chair, Local 

Arrangement Chair) 会议（主席、程序主席、分会主席、特别分会主席、本地安排主席） 

 Publications (Editor-in-Chief, Associate Editor) 出版（主编、联合编委） 

 Educational Activities (Organizer) 教育活动 （组织者） 

 

所有参会者将获得出席证书，并有望在 IEEE焦点领域加强并扩大其积极的作用，成为 IEEE国际和

本地的志愿者领袖。此外，他们将继续鼓励该培训在本地社区的推行，培养潜在的志愿者，并建

立一个强大的、知识渊博的志愿者基地。 

为了促进个人互动，本次培训仅限北京地区的 50名志愿者。参会者应在一个或多个上述组织范围

内具有至少 5年的经验 （不局限于 IEEE），并有意愿更多的参加 IEEE技术社区和志愿者活动。 

有兴趣的会员请与 2014年 5月 15日前提交申请表格。我们将在 2014年 6月 15日前通过邮件通

知参会者。 

 

Vincenzo Piuri 

2014 IEEE Vice President-Elect for Technical Activities 

2014 IEEE技术委员会当选副主席 

 

http://ieee.fluidsurveys.com/surveys/kbair/volunteer-registration-form/


IEEE TECHNICAL ACTIVITIES VOLUNTEER TRAINING WORKSHOP:  
PRO-ACTIVE VOLUNTEERING IN IEEE TECHNICAL COMMUNITIES AND ACTIVITIES 
  
Location: BEIJING, CHINA – 11 July 2014 
 

IEEE has identified that many Volunteers seek to gain better understanding of available opportunities 

and common practices, in order to become more active within the association. To meet this need, IEEE 

is pleased to announce a FREE one-day workshop, aimed at training and empowering qualified 

Volunteers to play a bigger role in building IEEE technical communities, organizing successful IEEE 

activities, and training future generations of Volunteers.  

The workshop will be led by senior members of IEEE Volunteer leadership with support from IEEE staff, 

and is designed to provide selected attendees with information and tools in the following areas of IEEE 

activity: 

 Global and Local Technical Communities (Chair, Member)  

 Conferences (General Chair, Program Chair, Tutorial Chair, Special Session Chair, Local 

Arrangement Chair)  

 Publications (Editor-in-Chief, Associate Editor)  

 Educational Activities (Organizer)  

All participants will be given a certificate of attendance, and will then be expected to increase and 

expand their proactive roles within the above areas of IEEE focus, becoming prominent IEEE Volunteer 

leaders, both globally and locally. In addition, they will be encouraged to replicate this training activity in 

their local communities, passing this knowledge on to other potential Volunteer leaders, to cultivate a 

strong, knowledgeable, and engaged Volunteer base. 

To promote personal interaction, attendance will be limited to 50 Volunteers from the Beijing area. 

Potential participants should have at least five years prior experience (though not necessarily within 

IEEE) in one or more of the above organizational areas, and should wish to become more involved in 

IEEE technical communities and volunteering activities. 

Interested individuals should submit the Participation Application Form by 15 May 2014. Selected 

candidates will be notified via email by 15 June 2014. 

Vincenzo Piuri 

2014 IEEE Vice President-Elect for Technical Activities 

 

http://ieee.fluidsurveys.com/surveys/kbair/volunteer-registration-form/

